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Framlegg til vedtak: 
 
 
Undertegnede var på representantskapsmøte i NGIR nylig. Daglig leder ga der uttrykk for at det er 
lite tilrettelagt for hjemmekompostering i boligfelt. Mange har ikke egnet areal og er redd for at en 
kompostbinge avgir lukt eller tiltrekker seg skadedyr. Både for sin egen del og for naboene sin del. 
Medlemmene i repesentantskapsmøte ble oppfordret til å ta denne problemstillingen opp i arbeidet 
med utvikling av nye boligområder. Hvordan kan UDU legge til rette for hjemmekompostering i 
planlegging av nye boligfelt? 
 
Utval for drift og utvikling - 63/2017 
 
UDU - behandling: 
 
 
UDU -  vedtak: 
Følgjande tema vart diskutert: 
Orientering frå administrasjonen: Det er fint om innbyggjarane blir bedt om å ta kontakt med 
administrasjonen direkte i staden for å vente til eit UDU-møte, då får ein raskare svar. 
Mabel Johansen, H: 
· Undertegnede var på representantskapsmøte i NGIR nylig. Daglig leder ga der uttrykk for at 

det er lite tilrettelagt for hjemmekompostering i boligfelt. Mange har ikke egnet areal og er 
redd for at en kompostbinge avgir lukt eller tiltrekker seg skadedyr. Både for sin egen del og 
for naboene sin del. 
Medlemmene i repesentantskapsmøte ble oppfordret til å ta denne problemstillingen opp i 
arbeidet med utvikling av nye boligområder. Hvordan kan UDU legge til rette for 
hjemmekompostering i planlegging av nye boligfelt? 

Administrasjonen inviterer NGIR til neste møte for å få ei orientering om mogelege 



 

 

løysingar. 
Aase Sudmann, AP:  

· Kvifor kom brevet om tilkomstvegen på Flatøy ut no? Kvifor er tilkomst via kulverten 
god nok i dette tilfellet? Kva skal padleklubben gjere no? Kva med private rettar – kva 
handlar det om? 

Administrasjonen: I brevet som er gått ut, blir partane invitert til å kome med 
tilbakemelding. Det er trafikksikringsomsyn som ligg til grunn. 

Karina Garnes Reigstad, MDG: 
1. Inngrep i vassdrag er søknadspliktige. I følgje vassressurslova § 5 skal tiltak i vassdrag 

bli planlagt og utforma slik at dei er 1) til minst mogleg skade og ulempe for allmenne 
og private interesser, og 2) ikkje utgjøre fare for menneske, miljø eller eigedom. 
Naturmangfaldlova § 6 gir tilsvarande plikt til aktsemd for å unngå skade på 
naturmangfaldlova. Har kommunen søkt om løyve til å leggje sidebekker til 
Mjåtveitelva i røyr? På kva grunnlag har Fylkesmannen godkjent tiltaket i 
Kloppedalselven? 

2. Kva var kommentarane frå Fylkesmannen og NVE etter synfaringa i byrjinga av juni? 
3. Mange plassar lang vassdrag er kantvegetasjon fjerna før forbudet om å fjerne 

kantvegetasjon blei innført, og dyrka jord går heilt ut til elvekanten. Det er rapportert 
om auka forureining ved fleire stader, særskilt i bekkeløp til Mjåtveitelva. Vil 
kommunen vurdere å krevje kantvegetasjon som eit tiltak for å hindre avrenning av 
gjødsel og plantevernmidlar frå beitemarker til vassdrag/bekkeløp?  

4.  Fylkesmannen har uttrykt uro over at renseparkar ikkje vil fungere optimalt ved 
lekkasjer. Vil administrasjonen vurdere å innhente en ny vurdering på om renseparken i 
tilknytning til Mjåtveit næringspark fungerer etter formålet med ein større lekkasje i 
bunnen av parken? 

Administrasjonen kjem tilbake med skriftleg svar til Karina Garnes Reigstad.  Punkt 3 er 
besvart gjennom vedtaket i sak 57. 

Asbjørn Larsen, Ap: 
· Mange hytter blir brukt som bustad. Mange kvir seg for å stå fram og varsle om tilhøva. 

Fører administrasjonen tilsyn med dette? 
Administrasjonen: Vi er avhengig av å få inn meldingar eller varsel om mogelege ulovlege 
tilhøve, då følgjer vi dei opp. Det er fullt mogeleg å varsle anonymt. 

Tor Oscar Maaseide, FrP: 
· Kva må til for at boss som blir plassert utanom dunk, etter avtale med NGIR, skal bli 

henta av renovatøren? 
Utvalsleiar: Ta direkte kontakt med NGIR. 

Leiv Jan Fosse, Sp: 
· Det står lastebil parkert langs vegen på Fosse, det skapar trafikkfarlege situasjonar. 

Administrasjonen følgjer opp. 
 
Orienteringssak om utbygging av infrastruktur i nye byggeområde. 
Vedlagt notat. Vidare oppfølging i Mjåtveitmarka blir knytt til trafikksikringsplan og skilting. 
 

 

 

 
 
 



 

 

 
 
 


